
                                                
     更改個人資料表格 

                                        Change of Personal Information Form 
 
 

 

To: ASA Securities Limited 

致：富國證券有限公司 

 

Please complete and return the form by mail to Customer Service Department, Room 1803-10, 18/F, China Insurance Group Building, 141 Des Voeux Road 
Central, Hong Kong or by fax (852) 39713600. Your request will be processed within 2 working days upon our receipt of your form. For enquiries, please do not 

hesitate to contact us at (852) 39713668. 請將已填妥的表格郵寄至香港中環德輔道中141號中保集團大廈18樓1803-10室或傳真至(852)39713600至客戶服

務部。本公司將在收到此表格後兩個工作天內處理您的申請。如欲查詢，請致電(852)39713668與客戶服務部聯絡。 

 

I/We hereby notify you of changing the following information: 

本人/吾等謹此通知貴公司更改以下資料： 

 

Correspondence 

Address 

通訊地址 

 

 

 

Please note that the P.O. Box not accepted 

郵政信箱恕不接受作為通訊地址 

Contact Number 

聯絡號碼 

Mobile Phone 手提電話 Office 辦公室 

Residential 住宅 

 

Fax 傳真 

Email Address 

電郵地址 

 

 This email address will also be used for sending new shares subscription notice or other account related communication. Other 
account related communications form or other notice will be ceased to be generated. To receive daily statement and monthly 

statement via email, please sign the form of “Customer’s Consent – Electronic Communication Service”. 

此電郵地址將同時用作遞送有關新股認購通知或其他有關賬戶通訊。有關賬戶通訊或其他通知將會停止印發。如欲收取

日結及月結結算賬單服務，請簽署「客戶同意書 - 電子通訊轉用電子結單服務」表格。 

Bank Account 

銀行戶口 

 

Bank Name 銀行名稱 Bank Account Number 銀行戶口號碼 

 The bank-in service is limited to the account holders of HSBC, Hang Seng Bank, Bank of China Group, Standard Chartered Bank 
only. New bank account details will replace the previous one in our record and procedures for fund withdrawal remain unchanged. 

存款服務只適用於在匯豐銀行、恆生銀行、中銀集團、渣打銀行開設的戶口。新的銀行戶口資料會取替原有的銀行戶口

紀錄，而提款手續則維持不變。 

Others 

其他 

 

 

 

Client Signature(s) 

客戶簽署 

 

 

 

 

Please use the signature(s) field with our company 

請用留存本公司之印鑑式樣 

Account No. 

賬戶號碼 

 

Client Name 

客戶名稱 

 Date 

日期 

 

 

For official use only Submitted by Remarks 

Signature checked by Inputted by Checked by Approved by 

Date: Date: Date: Date: 

 

Updated as at 8 Oct 2010 


